
                                              P r o t o k ó ł  Nr VII/07

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 24 kwietnia 2007r. w Urzędzie Gminy w
Kotlinie w godz. od 900do 1130.

   I. Otwarcie.
                 Otwarcia VII sesji Rady Gminy Kotlin o godz. 900 dokonał Przewodniczący Rady

    Gminy Czesław Moch witając przybyłych i informując, że na ustawowy skład 15 radnych
    na sesję przybyło 15, wobec czego Rada zdolna jest do podejmowania prawomocnych
    uchwał.

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.
W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy oraz zaproszeni: 10
sołtysów - lista obecności w załączeniu do protokołu oraz  kierownik Rewiru Dzielnicowych
w Kotlinie.
Obecni byli również redaktorzy: Gazety Jarocińskiej i Życia Jarocina.

II. Przedstawienie porządku obrad.
          Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad  w punkcie 11 o
5 projektów uchwał w sprawie: zmiany gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania
problemów alkoholowych, najniższego wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników nie
będących nauczycielami, zatrudnionych w szkołach podstawowych, gimnazjach i
przedszkolu prowadzonych przez Gminę Kotlin oraz dla pracowników  Zespołu Obsługi
Placówek Oświatowych w Kotlinie,  wartości jednego punktu dla pracowników nie
będących nauczycielami, zatrudnionych w szkołach podstawowych, gimnazjach i
przedszkolu prowadzonych przez Gminę Kotlin oraz dla  pracowników Zespołu Obsługi
Placówek Oświatowych  w Kotlinie, najniższego wynagrodzenia zasadniczego dla
pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie, wartości jednego punktu
dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie.
Za wnioskiem o uzupełnienie porządku obrad głosowało 15 radnych.
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od VI

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta  Gminy  w okresie międzysesyjnym oraz z

wykonania uchwał Rady.
7. Rozpatrywanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2006 rok oraz

przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu.
8. Dyskusja nad sprawozdaniem  z wykonania budżetu i głosowanie nad przyjęciem

sprawozdania.
9. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy

za 2006 rok oraz głosowanie nad wnioskiem.
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
11. Rozpatrzenie projektów  uchwał w sprawie:

- zmiany gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania  problemów
alkoholowych,
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- najniższego wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników nie będących
      nauczycielami, zatrudnionych  w szkołach podstawowych, gimnazjach i przedszkolu
      prowadzonych  przez Gminę Kotlin oraz dla pracowników Zespołu Obsługi
      Placówek Oświatowych w Kotlinie,
- wartości jednego punktu dla pracowników nie będących nauczycielami ,
      zatrudnionych  w szkołach podstawowych, gimnazjach i przedszkolu prowadzonych
      przez Gminę Kotlin oraz dla pracowników Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych
      w Kotlinie,
- najniższego wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników Gminnego
      Ośrodka Pomocy Społecznej  w Kotlinie,
- wartości jednego punktu dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej

w Kotlinie,
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.

12. Wolne głosy i wnioski.
13. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej sesji.
14. Zamknięcie obrad.
Przedstawiony porządek obrad przyjęty został jednogłośnie, 15 głosami za.

 ad.3 Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy.
                     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera  poinformował Radę, że
         Komisja Rewizyjna  ocenia pozytywnie protokół z VI sesji, wnosząc o jego przyjęcie.
         Protokół przyjęty został 15 głosami za.

 ad.4 Interpelacje.
            Interpelacje zgłoszone przez radnych:
Radny Jerzy Szymczak wnosił o:
- zobowiązanie Pawła Świerblewskiego o ścięcie bądź przycięcie wysokiego świerku
  rosnącego na posesji wymienionego, przy ul. Łąkowej. Świerk ten zdaniem radnego w
  razie wichury zagrażał będzie linii wysokiego napięcia.
- wyregulowanie oświetlenia przy Szkole Podstawowej w Kotlinie, gdzie lampy zapalają się
   już o godz. 18,
- nadanie nazwy nowo powstałej ulicy, równoległej do ul. Kościuszki, proponując nazwę tej
  ulicy  - "Słoneczna".

  ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od VI
sesji.
               Przewodniczący Rady poinformował Radę, że w okresie międzysesyjnym
uczestniczył:
- w wieczornicy zorganizowanej w Bibliotece Publicznej w Kotlinie  z okazji 67 rocznicy
   zbrodni katyńskiej,
- w uroczystości z okazji Światowego Dnia Inwalidy zorganizowanej przez Związek
  Emerytów i Rencistów - Koło w Kotlinie, połączonym z Walnym Zebraniem Koła,
- w uroczystości z okazji zakończenia inwestycji - modernizacji Szpitala Powiatowego w
  Jarocinie, połączonej z uruchomieniem szpitalnego oddziału ratunkowego.
Poza tym Przewodniczący uczestniczył w przygotowaniu materiałów na sesję i posiedzenia
Komisji Rady oraz brał udział w posiedzeniach obu Komisji Rady.
              Następnie Przewodniczący odczytał wniosek Rady Sołeckiej wsi Magnuszewice
skierowany do Rady Gminy o zakup stołu do tenisa stołowego i dwóch par szachów.
Informacja Przewodniczącego przyjęta została bez uwag.
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ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta  Gminy w okresie międzysesyjnym oraz

      z wykonania  uchwał Rady.
                Sprawozdanie złożone przez Wójta  z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej
sesji stanowi załącznik  do protokołu.
Wójt poinformował Radę, że w okresie międzysesyjnym :

- podpisano umowę na budowę dróg Magnuszewice- Wilcza i ul. Poludniową,
- uczestniczył w spotkaniu z dyr. Wojewódzkiego Zarządu Gospodarki Wodnej i

Melioracji w Ostrowie Wlkp.  i Wójtem Gminy Dobrzyca  w sprawie zbiornika
"Lutynia".  W wyniku  tego spotkania Wójt złożył oświadczenie, że pomoże w
wykupie  gruntów pod zbiornik, co nie oznacza wyjaśnił, że wyłoży środki na ten
cel. Będzie to pomoc organizacyjna- mówił.

- podpisano akt notarialny na sprzedaż nieruchomości w Kurcewie. Budynki, które
stanowiły własność Gminy zostały sprzedane ich najemcom.

- uzyskano zgodę  na sprzedaż gruntów pod drogę  Magnuszewice Pędzew. Do
podpisania umowy z właścicielami gruntów dojdzie po dokonaniu pomiarów przez
geodetę.

- przeprowadzono rozmowy z dyrektorami szkół w sprawie arkuszy organizacyjnych
szkół na rok szkolny 2007/2008. W wyniku rozmów wydłużono czas pracy
Przedszkola, które rozpocznie pracę o godz. 645, a zakończy o godz. 1600.
Szkoły podstawowe pozostaną szkołami jednociągowymi, z wyjątkiem Kotlina,
gdzie są dwie klasy a i b w poszczególnych rocznikach.
W Woli Książęcej po raz ostatni jest podwójna klasa. Jest to klasa VI.
W gimnazjach będą w całej gminie tylko trzy oddziały gimnazjalne. W Woli
Książęcej będzie jeden  oddział z 32 uczniami, w tym 2 spoza gminy, a w Kotlinie
dwa oddziały z 34 i 33 uczniami.

- rozstrzygnięto przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej przy ul. Buchalińskiej.
      Przetarg wygrała  firma  Pana Kubasika z Kalisza, za kwotę 314 tys. zł.
- otwarto przetarg na rozbudowę oczyszczalni ścieków  w Wyszkach. Wpłynęło 5

ofert, a rozpiętość cen jest  od 2 do 6 mln zł.
               Poza tym Wójt uczestniczył : w uroczystości wręczenia sztandaru Gimnazjum
w Woli Książęcej i  w uroczystości poświęcenia Szpitala w Jarocinie.
               Wójt poinformował Radę o przeprowadzonej przez Komisję Rady Powiatu w
Jarocinie wizji lokalnej dróg powiatowych. Zdaniem Wójta jest totalne niezrozumienie
sprawy budowy drogi na Bączewiu. Drogi, która byłaby połączeniem Jarocina i
Pleszewa i która odciążałaby drogę nr 11.
                Wójt poinformował także o obiecanych przez Starostę Jarocińskiego środkach
w wysokości 50 tys. zł  z przeznaczeniem na budowę chodnika w Racendowie.
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag.

ad. 7 Rozpatrywanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2006 rok oraz
         przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  o
         sprawozdaniu.

              O zabranie głosu Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy.
Wójt poinformował, że sprawozdanie z wykonania budżetu za 2006 rok szczegółowo
omówiono na posiedzeniach Komisji Rady.  Analizę sprawozdania przedstawiła także
Skarbnik Gminy.
Wójt przyznał, że patrzy na budżet trochę z innego punktu.
Budżet składa się z części dochodowej, która jest trudniejsza i wydatkowej, która
zdaniem Wójta jest łatwiejsza.
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                 Po stronie  dochodowej  budżet 2006 roku miał się zamknąć kwotą
16.649.275,- zł , a zamknął się kwotą 16.440.248,32 zł tj. 98,74%.
Na nie wykonanie  w 100%  dochodów wpływ miało to, że nie wszystkich podatników
stać było na to, by podatek zapłacić. Nie było także stać organów  tj. Urzędu Gminy i
Urzędu Skarbowego ażeby wszystkie pieniądze w danym roku ściągnąć - mówił Wójt.
Dalej Wójt wyjaśniał, że problem równowagi budżetu polega na tym, że należy na
bieżąco kontrolować dochody i utrzymywać  w odpowiedniej wysokości wydatki.
               Następnie Wójt wymienił dochody  własne Gminy, wyliczając je na kwotę
4.553 tys. zł. Oprócz tych dochodów,  były także dochody jak określił Wójt z gospodarki
w kwocie 853 tys. zł na które składały się dochody : opłata  za wodę, opłata za ścieki ,
opłata za składowanie  odpadów, dochody ze sprzedaży mienia komunalnego, opłata za
przedszkole, czynsz najmu.
               Gmina w 2006 roku otrzymała subwencji i dotacji na kwotę 10.937 tys. zł.
               Wójt poinformował, że w 2006 roku nastąpiło zmniejszenie zadłużenia o ponad
200 tys. zł.
               Plan  wydatków na 2006 rok  to kwota 16.709.439,- zł , a wydatkowano
16.039.289,20 zł tj. 95,99%.
Pozostało wolnych środków  400.959,12 zł.
Środki wydatkowano na:
- oświatę w wysokości 5.846.400,92 zł tj. 36,45%,
- pomoc społeczną  w wysokości 573.558,- zł tj. 22,8%,
- inwestycje w wysokości 3.133.775,20 zł tj. 19,53%,
- administrację  w wysokości 1.761.104,20 zł tj. 10,97%, w tym na Radę Gminy

98.353,83 zł  tj. 0,61%,
- gospodarkę komunalną: zaopatrzenie w wodę, oczyszczanie ścieków, oświetlenie

uliczne, gospodarkę odpadami  w wysokości 945.504,71 zł tj. 5,81%,
- ochronę p.pożarową w wysokości 98.614,04 tj. 0,61%,
- kulturę w wysokości 224.024,82 zł tj. 1,4%, w tym na Bibliotekę Publiczną 170 tys.

zł tj. 1,05%, a pozostałe środki na świetlice wiejskie,
- sport w wysokości 39.678,70 zł tj. 0,24%,
- drogi  - ponad 500 tys. zł.
               Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu  Nr So-27/2-SP/Ka/07  z dnia 3 kwietnia
2007r.w sprawie  wyrażenia opinii o przedłożonym przez  Wójta Gminy sprawozdaniu z
wykonania budżetu Gminy za 2006 rok.
Skład Orzekający  RIO wyraził o przedłożonym sprawozdaniu opinię pozytywną z
zastrzeżeniem opisanym w uzasadnieniu, dotyczącym braku informacji o przychodach i
rozchodach budżetu.
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2006 rok oraz uchwała Składu Orzekającego RIO
stanowią załączniki do niniejszego protokołu.
Pozytywną opinię Komisji Rady o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2006 rok
przedstawili kolejno Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i
Finansów oraz Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej.

 ad.8 Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu i głosowanie nad przyjęciem
         sprawozdania.
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             W dyskusji nad sprawozdaniem  głos zabrał radny Szyszka mówiąc, że trudno
odnieść się do budżetu którego się nie uchwalało. Radny ocenił  pozytywnie wykonanie
dochodów i wydatków. Pozostałe wolne środki radny proponował przeznaczyć na
utworzenie parku jordanowskiego w Kotlinie.
Ogólnie wykonanie budżetu radny określił jako poprawne, co nie znaczy, że nie mogło być
lepiej - podkreślił.
Przewodniczący Rady prosił Wójta o wyjaśnienie określenia (definicji)  dochodów
własnych Gminy.
Wójt wyjaśnił, że są to następujące dochody: podatek rolny, podatek od nieruchomości
podatek od środków transportowych,  opłata targowa, podatek od spadków i darowizn, od
czynności cywilnoprawnych, udziały w podatku dochodowym od osób prawnych i
fizycznych, opłata skarbowa, opłata eksploatacyjna i opłata za sprzedaż napojów
alkoholowych.
                Obecnie Gmina nie nadąża za zbrojeniem terenu, ale ten wysiłek który jest
podejmowany będzie procentował  w przyszłości- mówił Wójt.
Wójt dał przykład nowo powstałego obiektu - GRILL-BARU przy ul. Poznańskiej  za
który podatek rocznie  wyniesie 55 tys. zł.
Dalej Wójt informował, że poprzednia Rada uchwaliła plan zagospodarowania
przestrzennego miejscowości Kotlin, wyznaczono tereny pod zabudowę.
Gmina Kotlin jest jedna z niewielu gmin, gdzie nie maleje liczba ludności, a wręcz
przeciwnie.  Powstają nowe budynki i z tego Gmina będzie miała dochody.
Radny Moch zabierając ponownie głos podkreślił jak infrastruktura ważna jest dla Gminy i
jaki ma wpływ na dochody Gminy.
Radny Szyszka pytał - czy właściciel nowo powstałego obiektu, o którym mówił Wójt ma
ulgę w podatku?
Wójt wyjaśnił, że nie ma ulgi.  W 2007 roku płaci  podatek od gruntów, a od budynku
podatek naliczony zostanie od 2008 roku.
Wójt wyjaśnił, że Rada Gminy nie uchwaliła żadnych ulg dla nowo powstających
podmiotów gospodarczych i nikt  indywidualnie nie złożył wniosku o ulgę w podatku.
               Poddanie pod głosowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2006 rok.
Za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych.

 ad.9 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi
        Gminy za 2006 rok oraz głosowanie nad wnioskiem.

                 Wniosek Komisji  Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy
odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera.
Uchwałę Składu Orzekającego RIO w Poznaniu Nr SO 11/2-ABS/Ka/07 z dnia 4 kwietnia
2007r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kotlin o
udzielenie absolutorium Wójtowi  Gminy Kotlin za 2006 rok odczytał Przewodniczący
Rady Gminy.
Wniosek Komisji Rewizyjnej i uchwała RIO stanowią załączniki do niniejszego protokołu.
Poddanie pod głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej.
Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych.

ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
               Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy odczytał
Przewodniczący Rady Gminy.
Uchwała Nr VII/27/2007 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy podjęta
została w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami "za".
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Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
              Gratulacje Wójtowi złożył Przewodniczący Rady.
             Wójt zabierając głos powiedział, że odwykł od jednogłośnych głosowań, bowiem
w poprzedniej kadencji jeden  rady dla zasady był albo przeciw, albo  wstrzymywał  się od
głosowania.  Jeszcze wcześniej radnym tak  głosującym był szwagier Wójta - o czym
wspomniał Wójt.
Zdaniem Wójta piętnastu radnych i szesnasty Wójt są skazani na współpracę.
Wójt mówił, że życzył by sobie żeby do końca kadencji powtarzały się takie lata jak był
rok 2006, w którym sporo pieniędzy wydano na rozwój i sporo z tego zostało.
Wójt podziękował radnym  za jednogłośne głosowanie. Podziękował również
współpracownikom: Sekretarzowi, Skarbnikowi  i  pozostałym urzędnikom.
Na zakończenie swego wystąpienia Wójt przyznał, że z przerażeniem przyjął wiadomość o
organizacji mistrzostw w piłce nożnej.  Zdaniem Wójta cokolwiek zacznie się budować,
wyjdzie stadion, którego później nie będzie miał kto utrzymać. Kraj za miastem , mówiąc
tak o gminach wiejskich nie dostanie pieniędzy. Mistrzostwa te zostaną zorganizowane
kosztem środków, które przeznaczone miały być na infrastrukturę także terenów wiejskich.
              Ogłoszenie 10 minutowej przerwy w obradach.

  ad.11 Rozpatrzenie projektów uchwał.
             Przewodniczący Komisji: Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów oraz Komisji
Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej
przedstawili pozytywne opinie Komisji, co do projektów uchwał.
Przedstawienie projektów uchwał i głosowanie:
1) w sprawie zmiany gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
       alkoholowych.
      Uchwała Nr VII/28/2007 podjęta została  jednogłośnie, 15 głosami za.
2) w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników  nie będących

nauczycielami, zatrudnionych w szkołach podstawowych, gimnazjach i przedszkolu
prowadzonych przez Gminę Kotlin oraz dla pracowników Zespołu Obsługi Placówek
Oświatowych w Kotlinie.
Uchwała Nr VII/29/2007 podjęta została  jednogłośnie, 15 głosami za.

3) w sprawie wartości jednego punktu dla pracowników nie będących nauczycielami,
      zatrudnionych  w szkołach podstawowych, gimnazjach i przedszkolu prowadzonych
      przez Gminę Kotlin oraz dla pracowników Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych
      w   Kotlinie.
      Uchwała Nr VII/30/2007 podjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.
4) w sprawie najniższego wynagrodzenia  zasadniczego dla pracowników Gminnego
      Ośrodka Pomocy w Kotlinie.
      Uchwała Nr VII/31/2007 podjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.
5) w sprawie wartości jednego punktu dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej w Kotlinie.
Uchwała Nr VII/32/2007 podjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.
Uchwała Nr VII/33/2007 podjęta została  jednogłośnie, 15 głosami za.

  Uchwały stanowią załączniki  do protokołu.

ad.12 Wolne głosy i wnioski.
          W punkcie tym głos zabrali i wnioski zgłosili:
Radny Skowron wnioskując o:
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- zwiększenie ilości kontenerów do segregacji odpadów przy ulicach: Buchalińskiej,
  15 Sierpnia, 3 Maja, 11 Listopada,
- naprawę wiat autobusowych przy ul. Rymarkiewicza i na Bączewiu,
- wyrównanie  i   utwardzenie w miarę możliwości  drogi za Domem Strażaka w Kotlinie.
Radny Szyszka  wnioskował o zamontowanie lampy ulicznej przy ul. Kołłątaja, przy której
mieszkają już dwie rodziny.
Radny Szyszka podziękował za wyrównanie nawierzchni ulicy Cichej.
Sołtys Żurek w nawiązaniu do wypowiedzi Wójta nt. spotkania z radnymi  Rady Powiatu
powiedział, iż jeżeli nie mają oni rozeznania co do sytuacji na drogach, to niech nie
zabierają głosu na ten temat, albo niech zapoznają się wcześniej z tematem.
Mówiąc o drodze Bączew  -  Kurcew  sołtys wyjaśnił, że budowa tej drogi nie została
dokończona od 1976 roku.  Droga ta byłaby połączeniem powiatów jarocińskiego i
pleszewskiego i odciążeniem drogi nr 11.
Sołtys Żurek prosił o ponowienie wniosku o budowę drogi Bączew - Kurcew.
Sołtys Łuczak wnioskowała o ustawienie kontenerów do segregacji  odpadów za blokiem
nr 104 w Magnuszewicach.
Sołtys Skowrońska zgłosiła wnioski o:
- wymianę słupa trakcji elektrycznej w Sławoszewie przy drodze do posesji Janowskiego,
  naprzeciw  posesji Walczaka,
- naprawę chodnika przy świetlicy w Sławoszewie,
- wstawienie szyby w wiacie autobusowej,
- wykoszenie dolinki,
- nasmarowanie łożysk huśtawek  i sprawdzenie sprawności zjeżdżalni na placu zabaw
  w Sławoszewie.
Sołtys Żurek wnioskował o wyregulowanie oświetlenia ulicznego.
Radna Antczak wnioskowała o ustawienie koszy na śmieci  na skwerku przy Urzędzie
Gminy i przy ul. Poznańskiej.
Sołtys Łuczak wnioskowała o sprawdzenie przyczyny wypływania wody,
najprawdopodobniej z dren  w Magnuszewicach na zakręcie naprzeciw Szkoły.
Radny Szyszka zaproponował zdemontowanie części krawężników na ul. Rymarkiewicza
odgradzających parking od drogi, co byłoby ułatwieniem dla kierowców parkujących tam
samochody.

 ad.13 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
            sesji.

                 Odpowiadając na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Wójt poinformował,
że wnioski te zostały rozpisane, z tym, że nie wszystkie mogą być załatwione w okresie
między sesjami.
Realizacja wniosków:

- nawierzchnię ulicy Cichej wyrównano, pozostała jeszcze droga do Lutyni,
- drogę Słupia - Jarocin zaczęto flekować,
- odnośnie funkcjonowania oczyszczalni ścieków Wójt prosił, aby  meldować  gdy jest

zamknięta, wyjaśniając, że pracownik w tym czasie może przebywać na pompowni,
- dzikie wysypisko śmieci w Kurcewie zostało uporządkowane, a inkasenci zbierający

opłatę za wodę i ścieki  mogą zwracać uwagę mieszkańcom gdzie należy wywozić
śmieci,

- nie zakupiono krat ściekowych  i nie zamontowano ich w miejsce skradzionych na
ul. Polnej i Spółdzielców,
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- w sprawie działek w Magnuszewicach leżących odłogiem wystąpiono do Agencji

Nieruchomości Rolnych o wyjaśnienie, co zamierzają  zrobić z tymi działkami,
- odnośnie oświetlenia ulicznego w Magnuszewicach na Parcelach  wniosek  nie

wyszedł  wcześniej, a uzgodnienia  na budowę oświetlenia o których mówili radni i
sołtysi Gmina już otrzymała, jednak temat pozostaje aktualny, z tym, że musi
poczekać,

- co do melioracji Wójt poinformował, że mimo iż jest susza On rozpatruje skargi na
niedziałające urządzenia melioracyjne,

- lampy uliczne przy ul. Kochanowskiego pochyliły się, a przyczyną tego jest
osuwanie się skarpy,

- nawierzchnia  ulicy 27 Grudnia została wyrównana,
- chodnik w Sławoszewie nie został jeszcze naprawiony,
- ciśnienie wody w Kurcewie spada , a przyczyną tego jest to, że wyłącza się

bezpiecznik w hydroforni, a przyczyna tego nie jest ustalona,
- w kwestii dopłat do badania gleby Wójt wyjaśnił, że nikt nie kontaktował się z nim

w tej sprawie,
- wiata autobusowa w Magnuszewicach nie została pomalowana, ale będzie to

zrobione,
- rów przy sklepie w Magnuszewicach  też nie został przykryty,
- wniosek o naprawę nawierzchni drogi w Wyszkach  na krzyżówce  z drogi nr 11 w

kierunku Magnuszewic  przesłano do Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie,
- Gmina zleci wykonanie dodatkowej studzienki przy posesji Krysztofiaka w

Wyszkach,
- o naprawę drogi  w Wyszkach uszkodzonej przy budowie kanalizacji wystąpiono do

firmy KANBUD,
- wiata autobusowa na przystanku w Wyszkach - Twardów nie została naprawiona,
- temat bezpieczeństwa ruchu na ul. Rymarkiewicza i Kpt. Sobczaka  - to temat od

zawsze, a istniejący parking przy ul. Rymarkiewicza jest niewystarczający.
                Odpowiadając na interpelacje i wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji Wójt
poinformował,  że:
- Gmina wystąpi o zwiększenie koszy na odpady do selektywnej zbiórki,
- na wysypisku  odpadów będzie punkt przyjmowania zużytego sprzętu rtv i agd i

sprzęt ten odbierać będzie  firma REMEDIS,
- płyty i 10 szt. szyb do naprawy wiat autobusowych zostały  zakupione, z tym, że nie

ma obecnie kto tego zrobić, bo Gmina nie zatrudnia pracowników robót publicznych,
- koszenie trawy rozpocznie się najprawdopodobniej  od 7 maja br.
- lampa na ul. Kołłątaja będzie, najprawdopodobniej jest już w uzgodnieniach,
- regulacja oświetlenia ulicznego - ustalono, że dotyczy całej gminy,
- kosz na odpady w Magnuszewicach - ustalono z sołtysem wsi miejsce jego

ustawienia przy płocie obory Gospodarstwa Rolnego,
- słup przy posesji Walczaka jest przechylony,
- co do konserwacji placu zabaw w Sławoszewie - Wójt powiedział, iż "zobaczymy",
- odnośnie koszy na śmieci na placu przy Urzędzie Gminy Wójt wyjaśnił, że z

poprzednich koszy zabrano wiadra.
     Wójt zastanawiał się jakie mają to być kosze , aby nie były przechodnie.
     Wójt wyjaśnił, ze najpierw poprosi prowadzących działalność o ustawienie koszy.
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 ad.14 Zamknięcie obrad.
                      Dziękując wszystkim  za przybycie Przewodniczący Rady Gminy zamknął
            obrady VII sesji  Rady.

            Protokółowała: Paterczyk K.                                 Komisja Rewizyjna

 


